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رئیس رسانه ملی در مراسم بازدید از باشگاه خبرنگاران جوان مطرح کرد؛

خبرنگار باید پیچیدگیهای دنیای مدرن را بشناسد
دکتر علی عسکری در آستانه گرامیداشت روز خبرنگار، از باشگاه خبرنگاران جوان بازدید کرد.

به گزارش خبرنگاران گروه فرهنگ،هنر و رسانه گزارش خبر، در آستانه ۱۷ مرداد که روز گرامیداشت خبرنگار نامگذاری شده است، عبدالعلی علی عسکری
رئیس سازمان صدا و سیما با هیات همراه در باشگاه خبرنگاران جوان حضور یافته و  از این مجموعه بازدید کرد.

وی در این بازدید با خبرنگاران تحریریههای مختلف به گفتگو پرداخت.
علی عسکری ضمن اشاره به فرمایشات و توجهات مقام معظم رهبری در حوزه فرهنگی، بر فعالیت خستگی ناپذیر تحریریه فرهنگی در خصوص رسیدگی

به مسائل سینما و نمایش خانگی تاکید کرد.

وی حرفه خبرنگاری را بسیار  پیچیده دانست و گفت: یک خبرنگار، انسانی چابک، وقتشناس و شجاع است. خبرنگار باید هنگام برخورد با موضوعات
چالش برانگیز، شجاعانه به موضوع وارد شود و صادقانه و منصفانه موضوعات را روایت کند؛ بنابراین کار خبرنگار جالب و پیچیده است و بالاتر از همه
خبرنگار، یک هنرمند هم هست؛ یعنی باید طوری موضوعات را بیان کند که هنرمندانه و پر جاذبه باشد تا بتواند انسانها را جذب کند و آنها به خوبی

خبر را دنبال کنند. یعنی خبرنگاری ترکیبی از از علم، دانش، هنر و ویژگیهای برتر یک انسان است.
رئیس رسانه ملی با اشاره به اهمیت خبرنگار در دنیای مدرن گفت: خبرنگار یک انسان فوقالعاده و ارزشمند  است  به خصوص در دنیای مدرن که
پیچیدگیها بسیار زیاد است، یک خبرنگار باید پیچیدگیهای زمانه را بشناسد. در دنیای مدرن، نقش خبرنگاران فوق العاده مهمتر و پیچیدهتر میشود و

در ایران مدرن هم نقش خبرنگاران هرروز پیچیدهتر و حساستر و جالبتر میشود.

وی اضافه کرد: امیدواریم که خبرنگاران ما بتوانند چشم بینای مردم باشند، حوادث و رویدادها را تعقیب  و برای مردم روایت کنند و حتی روندهای
پیچیده جامعه را تعقیب کنند و به آنان بپردازند. مثلا همین خبرنگار تحقیقی که در یکی دو سال اخیر در سازمان صداوسیما اوج بیشتری گرفته و
موضوعات را تحقیق، روایت، گره گشایی و برای مشکلات راه حل ارائه میکند، کار بسیار ارزشمندی است که راه افتاده و باشگاه خبرنگاران جوان هم این
روند را پیگیری میکنند که بنده از این بابت از جناب آقای هنرمند (مدیریت باشگاه خبرنگاران جوان) و کسانی که اینجا هستند تشکر و قدردانی میکنم.

رئیس رسانه ملی به رویکرد نخبهگرایی باشگاه خبرنگاران جوان اشاره کرد و افزود: یکی از ویژگیهای جالب باشگاه خبرنگاران جوان این است که رویکرد
نخبهگرایی دارد و افراد نخبه و ویژه که حس خبری و خبرنگاری دارند، وارد این مجموعه میشوند.  آنچه که امروز من هم رویت کردم این است که
بهترین نیروهای جامعه که علاقهمند خبرنگاری هستند جذب باشگاه شده اند و در عین حال، این مجموعه نیروهای مؤمن و انقلابی و شجاع را برای

عرصه خبر کشف و آنها را وارد سیستم میکند؛ آنها انسانهای بزرگی در آینده در زمینه رسانه و خبرنگاری خواهند شد.

وی با اشاره به فرمایشات مقام معظم رهبری درباره اهمیت رسانه، بیان کرد: چند روز قبل مقام معظم رهبری فرمودند که موضوع رسانه و تبلیغات و
تبلیغات دشمن فوق العاده مهم است؛ یکی از ارکان موضوع خبر، تحلیل و سیاست است که خبرنگاران ما در این زمینه نقش کلیدی دارند؛ ما باید
فرمایشات مقام معظم رهبری را اجابت کنیم و بتوانیم با انسانهای فاخر و برجستهای که کشف و وارد این عرصه می شوند،  آن حاصل تبلیغاتی را که

دشمن برای ملت فراهم و ایجاد کرده   بشکنیم و این ماموریت بر دوش خبرنگاران و خصوصا خبرنگاران جوان ماست.

علی عسکری در بخش پایانی صحبتهای خود، خاطرنشان کرد: مجددا روز خبرنگار را تبریک میگویم و از همه خبرنگاران تقدیر میکنم و از خداوند
خواستارم تا با مدد او، این دوستان در انجام رسالت های خود موفق باشند.


